
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 423
Vil ministeren kommentere Miljøstyrelsens vurdering af behovet for habitatkonsekvens-
vurderinger (væsentlighedsvurderinger) og analyse af farlige stoffer i hver enkelt klaptilla-
delse, der er givet fra og med 2018? For hver enkelt tilfælde bedes ministeren oplyse,
om ministeren finder, at Miljøstyrelsens vurdering og afgørelse opfylder kravene i dansk
lovgivning og EU-lovgivningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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